
 
 

 

Številka: 011-8/2023 

Datum: 16. 10. 2023 

 

ZAPIS 

8. seje Nadzornega odbora, ki je bila 11. 10. 2023, ob 15.30 uri, v prostorih Občine 
Ajdovščina, Cesta 5. maja 6/a. 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA: Tomaž Pirjevec, Mateja Verč, Peter Medvešček, Marjan Krpan in 
Zvonko Mikuš 

OPRAVIČENO ODSOTEN:  

OSTALI PRISOTNI: 

- Karmen Slokar, občinska uprava (vodja oddelka za finance) 

 

Predsednik odbora Tomaž Pirjevec (v nadaljevanju: predsednik NO) je ugotovil sklepčnost 
odbora in pričel s 8. sejo odbora. Člani Nadzornega odbora (v nadaljevanju člani NO) so 
soglasno sprejeli predlagani dnevni red in sejo nadaljevali po naslednjem dnevnem redu: 

 

1.    Potrditev zapisa 7. seje Nadzornega odbora; 
2.    Potrditev končnega poročila oš_šturje; 
3.    Potrditev osnutka poročila nd_primorje; 
4.    Pregled ostalih poročil in nadzorov; 
5.    Pobude članov Nadzornega odbora. 
 

K 1. točki dnevnega reda: Potrditev zapisa 7. seje Nadzornega odbora 

Člani odbora na zapis 7. seje odbora niso imeli pripomb. 

Sklep: 
NO sprejme zapis 6. seje Nadzornega odbora. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5 članov; 
ZA: 5 članov; 
PROTI: / 



 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

K 2. točki dnevnega reda: Potrditev končnega poročila oš_šturje 

Tomaž Pirjevec je povedal, da je v točki 2 dodano še eno priporočilo. 

Člani odbora so se s predlaganim dodatnim priporočilom strinjali. 

Sklep: 
NO sprejme sklep, da se končno poročila s dopolnjenim priporočilom oš_šturje sprejme. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5 članov 
ZA: 5 članov 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 3.točki dnevnega reda: Potrditev osnutka poročila nd_primorje 

Mateja Verč in Marjan Krpan sta predstavila dopolnjen in popravljen osnutek poročila. 

Člani odbora so imeli na osnutek določene pripombe: 

- pogodbe o poslovnem sodelovanju, ki niso primer dobre prakse;  
- izplačevanje kilometrine trenerjem brez potnih nalogov; 
- očitno je, da s poslovanjem društva ni vse v redu, vendar na predlagani osnutek poročila ne 

bo odzivnega poročila, ker je osnutek napisan, kot da je vse v redu; 
- namen nadzora je, da se zadeve uredijo in če se v osnutek ne da priporočila, se ne bo nič 

uredilo; 

Člani NO se glede na vse dane pripombe z osnutkom poročila ponovno niso strinjali. 

Sklep: 
NO sprejme sklep, da se osnutek poročila nd_primorje do naslednje seje popravi in dopolni. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5 članov 
ZA: 5 članov 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 4. točki dnevnega reda: Pregled ostalih poročil in nadzorov 
 
Nadzor nad poslovanjem Zavoda za šport 
Tomaž Pirjevec je povedal, da je z nadzorom pričel in ima že nekaj ugotovitev. Osnutek poročila 
bo pripravljen za novembrsko sejo odbora.  
 
Nadzor nad razpolaganjem z nepremičnim premoženjem občine:  
Peter Medvešček in Zvonko Mikuš sta povedala, da je dokumentacija zbrana. Osnutek poročila 
bo pripravljen za novembrsko sejo odbora.  
 



 

Nadzor nad namenskostjo in smotrnostjo porabe sredstev občinskega proračuna 
Zvonko Mikuš je povedal, da z nadzorom še niso začeli. Vsa potrebna dokumentacija bo zbrana 
do konca oktobra. 
 

K 5. točki dnevnega reda: Pobude članov nadzornega odbora 

Tomaž Pirjevec je člane odbora seznanil s pojasnilom KPK glede odstopa prijave Gen-i, ki se bo 
vključila v letni plan dela odbora za leto 2024. 

Seznanil jih je še z nezdružljivostjo opravljanja funkcije prokurista pravne osebe, ki prejema 
sredstva iz proračuna občine in članstvom v nadzornem odboru. Član nadzornega odbora bo 
glede na ugotovitev podal odstopno izjavo. 

Naslednja seja bo 8. 11. 2023 ob 15.30 uri. 

Seja je bila zaključena ob 16.56 uri. 

 

Zapisala: Karmen Slokar 

 

 Tomaž Pirjevec l.r., 

   predsednik odbora 


